
P R O T O K Ó Ł  Nr  XVIII/11

sesji  Rady Miejskiej w Mieroszowie 

odbytej w dniu 28 października 2011r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

Godzina rozpoczęcia:   13:00

Godzina zakończenia:   15:30

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie - 

Pan Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych 

jest  13 radnych.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu.

Lista  obecności  zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr  1b  do  niniejszego 

protokołu.

Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza,

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier,

- Skarbnik Gminy Mieroszów – Panią Iwonę Wojciechowską – Zatorską ,

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego,

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej w Mieroszowie – Pan Ryszard Gubernat 

odczytał  proponowany porządek obrad :

1. Otwarcie sesji 

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie.

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie gminy Mieroszów na 2011r.
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8. Projekt  uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie Programu Współpracy 

Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012.

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XI/39/11  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  z  dnia  31  marca  2011  w  sprawie 

powołania Komisji Problemowej ds. oświaty na terenie gminy Mieroszów.

10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  w  sprawie  desygnowania 

kandydata do komisji przetargowej.

11.Sprawozdanie  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych  przez  Komisję 

Rewizyjną  w  zakresie  wykonania  wniosków  Komisji  Rewizyjnej  poprzedniej 

kadencji.

12.Sprawozdanie  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych  przez  Komisję 

Rewizyjną  w  zakresie  prawidłowości  i  celowości  wydatkowania  środków

z funduszu sołeckiego w 2010 roku – sołectwo Unisław Śląski.

13.Sprawozdanie  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych   przez  Komisję 

Rewizyjną  w zakresie porównania wydatków w Urzędzie Miejski  i  jednostkach 

organizacyjnych  gminy poniesionych w IV kwartale  2010r.  z wydatkami  w IV 

kwartale w latach wcześniejszych.

14. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

15.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

16. Wolne wnioski, informacje, apele.

17. Zakończenie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z wnioskiem 

o umieszczenie w porządku obrad w pkt. 3  Informacji o wynikach dokonanej analizy 

złożonych oświadczeń  majątkowych  przez osoby zobowiązane do ich złożenia na 

podstawie art. 24h ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym

Wniosek został przyjęty 8 głosami „za”, 1 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”.
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Ad.3.  Informacji  o  wynikach  dokonanej  analizy  złożonych  oświadczeń 

majątkowych  przez osoby zobowiązane do ich złożenia na podstawie art. 24h ust. 

1 ustawy o samorządzie gminnym.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  –  Pan Ryszard  Gubernat przedstawił  Radnym 

przedłożył  Radnym  informację  o  wynikach  dokonanej  analizy  oświadczeń 

majątkowych Radnych złożonych na początku kadencji i za rok 2010.

Ad.4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie poinformował,  że  protokół  

z  poprzedniej  sesji  Rady  Miejskiej  tj.  z  dnia  29  września  2011  został 

sporządzony  

w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne wnioski.

Następnie Przewodniczący zapytał czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołów.

Uwag nie zgłoszono.

Protokół z sesji Rady Miejskiej  z dnia 29 września 2011r. został przyjęty 11 głosami 

„za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującym się”.

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz.

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr 2  do tego protokołu.

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Mieroszowie omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz.

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu.
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Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska zwróciła  się  z  pytaniem  czy  prawdą  jest,

że Spółka Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mieroszowie zwalnia 

pracowników.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się  z prośbą  o przekazanie stanowiska 

Związku  Gmin  w  sprawie  prowadzenia  zadań  oświatowych  przez  samorządy, 

finansowania i organizacji oświaty, statusu zawodowego nauczycieli.

Radny – Pan Piotr Brzęcki  zawrócił się z pytaniem czy ściana wspinaczkowa w hali 

przy ul. Hożej jest nowym zadaniem inwestycyjnym.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz zgłosiła  kandydaturę  Radnego  –  Pana  Piotra 

Brzęckiego do komisji przetargowej.

Przewodniczący Rady Miejskiej  – Pan Ryszard Gubernat zwrócił  się  z  prośbą

o uzupełnienie dziury w jezdni przy ul. Dąbrowszczaków w Mieroszowie.

Ad.8.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie gminy Mieroszów na 2011r. omówił  Burmistrz Mieroszowa – 

Pan  Andrzej  Laszkiewicz informując,  że  podstawą  zmian  po  stronie  dochodów

o kwotę 21.589,56zł jest pismo od Wojewody Dolnośląskiego, który przyznał Gminie 

dotację  na  zwrot  części  wydatków  poniesionych  w  ramach  funduszu  sołeckiego

w 2010r.

Zwiększenie  dochodów  o  20  000zł  i  wydatków o  kwotę  15  000zł  dotyczy 

wyodrębnienia  wpłat  na  dokumentację,  dokonywanych  przez  najemców  w  celu 

przygotowania lokali mieszkalnych do sprzedaży w drodze bezprzetargowej. Kwotę

w wys. 5 000zł przeznacza się na wypłatę odszkodowania za nasadzenia oraz wykup 
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przez  Gminę  od  osoby  fizycznej  działki  nr  230/1  pod  poszerzenie  ul.  Wojska 

Polskiego w Mieroszowie.

Zwiększenie  wydatków  w  rozdziale  75023  o  kwotę  21  589,56zł,  dotyczy 

kontynuowania remontu Sali Ślubów w Urzędzie Stanu Cywilnego.

Ponieważ  zachodzi  konieczność  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  

po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami, co jest wyłączną kompetencją 

organu stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej 

sprawie jest uzasadnione.

Przewodnicząca   Komisji  Ogólnej  –  Pani  Dorota  Błażejowska poinformowała,

że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  Ogólnej  i  został 

zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali: Radny – Pan Piotr Brzęcki, Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Laszkiewicz.

W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  tym  punkcie  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej  –  Pan  Ryszard  Gubernat odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod 

głosowanie informując, że zgodnie z zapisami § 81 Statutu Gminy Mieroszów będzie 

to głosowanie jawne imienne.

Uchwała  Nr  XVIII/71/11  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie z  dnia  28  października 

2011r.  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  Mieroszów  na  2011r. 

została podjęta 10 głosami „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”

Za podjęciem uchwały głosowani Radni: Dorota Błażejowska, Maria Chmielnicka, 

Robert  Gałązka, Ryszard Gubernat,  Agnieszka Kozłowska, Henryk Mizera,  Dorota 

Nagórna, Justyna Pichowicz, Michał Sowa, Katarzyna Wolska.
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Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Piotr Brzęcki, Mieczysław Wujda.

Wstrzymał się od głosu Pan Ryszard Sierakowski.

Podjęta uchwała stanowi złącznik nr 4 do tego protokołu.

Ad.9.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  w sprawie  Programu 

Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012 omówiła 

Z-ca Burmistrza  Mieroszowa –  Pani  Dorota  Bekier informując,  że Uchwalenie 

rocznych programów współpracy jednostek samorządu terytorialnego  z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie jest zadaniem 

obligatoryjnym o czym przesądza treść art. 5a ust. 1 cytowanej ustawy ( Dz. u. Nr 94, 

poz. 843 z późniejszymi zmianami).

Głównym  celem programu  jest  kształtowanie  demokratycznego  ładu  społecznego  

w środowisku lokalnym poprzez budowanie partnerstwa między Gminą Mieroszów  

 i  organizacjami  pozarządowymi  oraz  efektywna  realizacja  zadań  publicznych. 

Współpraca odbywać się będzie na zasadach partnerstwa, pomocniczości, legalności, 

efektywności, jawności (podejmowanych działań) i suwerenności stron.

Mając  na  uwadze  rozwój  i  lepszą  realizację  zadań  samorządu,  działań  służących 

realizacji Strategii  Rozwoju Gminy Mieroszów zasadne jest podjęcie proponowanej 

uchwały.

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,

że  projekt  uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  Komisji  Ogólnej  i  został 

zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

6



W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały 

i poddał go pod głosowanie.

Uchwała  Nr  XVIII/72/11  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie w  sprawie  Programu 

Współpracy  Gminy  Mieroszów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami 

prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  rok  2012  została  podjęta  

12 głosami „za” ( wszystkich obecnych na sali podczas głosowania).

Powyższa uchwała stanowi złącznik nr 5 do tego protokołu.

Ad.10.Projekt  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  w  sprawie  zmiany 

Uchwały  Nr  XI/39/11  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  z  dnia  31  marca  2011

w  sprawie  powołania  Komisji  Problemowej  ds.  oświaty  na  terenie  gminy 

Mieroszów omówiła Przewodnicząca Komisji Problemowej ds. Oświaty na terenie 

gminy – Pani Justyna Pichowicz informując, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990r.o samorządzie gminnym ( Dz.U. z 2001r., Nr 142 poz. 1591 z późn. 

zm.) oraz § 14 ust. 3 pkt. 1 Statutu Gminy Mieroszów, Rada Miejska w czasie trwania 

kadencji  może  powołać  komisje  problemowe,  które  zajmą  się  rozwiązywaniem 

określonych problemów, ustalając jej skład i zakres działania.

Zadaniem  Komisji  jest  wypracowanie  propozycji  reorganizacji  placówek 

oświatowych  na  terenie  gminy  Mieroszów,  w  celu  wygenerowania  środków  

na budowę nowej szkoły. Powyższy projekt uchwały został przygotowany na wniosek 

Komisji  Problemowej  ds.  funkcjonowania oświaty w związku z tym,  że określony 

termin w Regulaminie  ogranicza rzetelne wywiązanie się Komisji z nałożonych na nią 

obowiązków.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady Miejskiej wpłynął 

wniosek  Przewodniczącej  Komisji  Problemowej  ds.  oświaty  w  sprawie  ujęcia

w  porządku  obrad  najbliższej  sesji  Rady  Miejskiej  punktu  dotyczącego  zamiany 

Uchwały w sprawie powołania Komisji  Problemowej ds. oświaty na terenie gminy 

Mieroszów.
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Przewodnicząca Komisji Problemowej – Pani Justyna Pichowicz poinformowała, 

że zmiana Uchwały ma na celu wydłużenie czasu funkcjonowania Komisji, ponieważ 

w  październiku  zaplanowany  został  termin  spotkania  z  prezesem  stowarzyszenia 

prowadzącego  szkołę  niepubliczną.  Ponadto  Komisja  ustaliła,  że  formalnych 

posiedzeń, które wiązałyby się z kosztami nie będzie.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Uchwała Nr XVIII/73/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie zmiany Uchwały 

Nr  XI/39/11  Rady  Miejskiej  w  Mieroszowie  z  dnia  31  marca  2011  w  sprawie 

powołania  Komisji  Problemowej  ds.  oświaty  na  terenie  gminy  Mieroszów została 

podjęta 13 głosami „za” ( jednogłośnie ).

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu.

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej w Mieroszowie w sprawie desygnowania 

kandydata do komisji  przetargowej omówił  Przewodniczący  Rady Miejskiej  – 

Pan Ryszard Gubernat informując, że w dniu 17 października 2011r. Radny – Pan 

Henryk Mizera  zgłosił pisemną  propozycję  swojej kandydatury do prac w komisji 

przetargowej.

Pan  Henryk  Mizera  jest  osobą  dysponującą  wiedzą  i  doświadczeniem  

w dziedzinie zamówień publicznych popartą zaświadczeniami o ukończonych kursach 

i szkoleniach w tym zakresie.

Zgodnie z art.  24. ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz.U. z 2001r. Nr 142, poz1591 z późn. zm.) radny jest obowiązany brać udział 

w pracach rady gminy i jej komisji oraz innych instytucji samorządowych, do których 

został wybrany lub desygnowany. 

Następnie  Przewodniczący  poinformował,  że  w  dniu  dzisiejszym  Radna  –  Pani 

Justyna  Pichowicz  zgłosiła  kandydaturę  Radnego  –  Pana  Piotra  Brzęckiego.
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W związku z tym należy podjąć decyzję czy Radni chcą na dzisiejszym posiedzeniu 

omawiać  tą  uchwałę  ale będzie się  to wiązało z koniecznością  ogłoszenia przerwy 

technicznej,  podczas której  zostanie  poprawiny istniejący projekt,  albo zostanie  on 

zdjęty z porządku obrad i przygotowany na następne posiedzenie. 

Radni  opowiedzieli  się  za omówieniem projektu  uchwały  na tej  sesji.  W związku

z tym Przewodniczący Rady ogłosił 10 min. przerwy 

Po przerwie  Przewodniczący zwrócił się do zgłoszonych Radych z zapytaniem czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie.

Zgłoszeni Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji przetargowej.

Za  kandydaturą  Radnego  –  Pana  Piotra  Brzęckiego  głosowało  12  radnych  „za”,

0 „przeciw”, 1 „wstrzymał się od głosu”.

Za  kandydaturą  Radnego  –  Pana  Henryka  Mizery  głosowało  10  radnych „za”,  

0 „przeciw”, 3  radnych wstrzymało się od głosu.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej odczytał  projekt  uchwały  i  poddał  go  pod 

głosowanie.

Uchwała Nr XVIII/74/11 Rady Miejskiej Mieroszowie z dnia 28 października 2011r. 

w  sprawie  desygnowania  kandydatów  do komisji  przetargowej  została  podjęta  12 

głosami „za”, 0  „przeciw”, 1 „wstrzymującym się”.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu.

Ad.12.Sprawozdanie z czynności kontrolnych przeprowadzonych przez Komisję 

Rewizyjną  w  zakresie  wykonania  wniosków  Komisji  Rewizyjnej  poprzedniej 

kadencji omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.
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Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

W dyskusji głos zabrali :

Radny  –  Pan  Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  pytaniem  do  wyjaśnienia  Burmistrza 

Mieroszowa w sprawie reorganizacji  szkół  na terenie gminy na czym ona polega. 

Ponadto zwrócił się z prośbą o udostępnienie programu naprawczego MCK.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że na następnej sesji zostanie 

przekazane wyjaśnienia związane z programem naprawczym MCK.

Burmistrz  Mieroszowa w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Radnego  –  Pana  Piotra 

Brzęckiego  poinformował,  że w tym celu  została  powołana  Rada Doradcza i  ona 

funkcjonuje przy Mieroszowskim Centrum Kultury.

Protokół  Komisji  Rewizyjnej  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych  przez 

Komisję Rewizyjną w zakresie wykonania wniosków Komisji Rewizyjnej poprzedniej 

kadencji stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu.

Ad.13.Sprawozdanie z czynności kontrolnych przeprowadzonych przez Komisję 

Rewizyjną  w  zakresie  prawidłowości  i  celowości  wydatkowania  środków  

z  funduszu  sołeckiego  w  2010  roku  –  sołectwo  Unisław  Śląski omówiła 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Protokół  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych  przez  Komisję  Rewizyjną  

w zakresie prawidłowości i celowości wydatkowania środków z funduszu sołeckiego 

w 2010 roku – sołectwo Unisław Śląski stanowi załącznik nr  9 do tego protokołu. 
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Ad.14.Sprawozdanie z czynności kontrolnych przeprowadzonych  przez Komisję 

Rewizyjną w zakresie porównania wydatków w Urzędzie Miejskim i jednostkach 

organizacyjnych gminy poniesionych w IV kwartale 2010r. z wydatkami w IV 

kwartale w latach wcześniejszych omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – 

Pani Justyna Pichowicz.

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat otworzył dyskusje w tym 

punkcie.

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.

Protokół  z  czynności  kontrolnych  przeprowadzonych  przez  Komisję  Rewizyjną

w  zakresie  porównania  wydatków  w  Urzędzie  Miejskim  i  jednostkach 

organizacyjnych  gminy  poniesionych  w  IV  kwartale  2010r.  z  wydatkami  w  IV 

kwartale w latach wcześniejszych stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu.

Ad.15.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji.

Burmistrz  Mieroszowa  –  Pan  Andrzej  Laszkiewicz poinformował,  że  na 

poprzedniej sesji nie było pytań 

Ad.16.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.

Na pytanie Radnej – Pani Doroty Błażejowskiej w sprawie zwolnień pracowników 

w  Spółce  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Mieroszowie 

odpowiedzi udzielił Prezes  Zarządu Spółki – Pan Ryszard Moździoch informując, 

że Spółka przewiduje  zwolnienia  pracowników.  W tym celu zostały przygotowane 

odpowiednie  dokumenty,  które  zostały  zaopiniowane  przez  Zarząd  i  wręczone 

pracownikom  w  dniu  wczorajszym  i  dzisiejszym.  Części  pracowników 

zaproponowano zmiany warunków zatrudnienia. Wypowiedzenia są   trzymiesięczne 
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zabezpieczające prawa pracownicze do 31 stycznia 2012 roku. Z tym dniem wchodzi 

w życie nowy regulamin.

Radna  –  Pani  Dorota  Błażejowska zwróciła  się  z  pytaniem  ile  osób  jest 

zwolnionych, czy wiadomo który z pracowników przyjmie nowe warunki zatrudnienia 

i którzy pracownicy zostaną zwolnieni, chodzi o wykonywane stanowisko. 

Prezes  Spółki  ZGKiM poinformował,  że  zostało  zwolnionych  9  osób  tj. 

konserwatorzy,  pracownicy  gospodarczy,  pracownik  z  oczyszczalni  ścieków, 

mechanik.  Przyjęcie  zmiany  warunków  pracy i  płacy  jest  zgodne  z  zachowaniem 

zapisów kodeksu pracy.

Radny – Pan Piotr  Brzęcki zwrócił  się  z  pytaniem czy te zmiany dotyczą  tylko 

pracowników fizycznych.

Prezes  Spółki w  odpowiedzi  na  powyższe  pytanie  odpowiedział,  że  tylko  osób 

fizycznych.  Osoby  chronione  z  mocy  ustawy  pozostaną  w  Spółce  na  innych 

warunkach pracy i płacy.

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy Spółka przewiduje jeszcze 

zwolnienia w przyszłości.

Prezes  Spółki poinformował,  że na  razie  nie  przewiduje  zwolnień  w  przyszłości,

ale będzie to wszystko analizowane i dostosowywane do potrzeb Spółki.

Na prośbę Radnej – Pani Justyny Pichowicz o przedstawienie stanowisk przyjętych 

na  Europejskim  Kongresie  Gmin  Wiejskich  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz 

Mieroszowa,  informując  że  stanowisko  zostanie  za  chwilę  przekazana  Radnym

w formie papierowej.

Informacja stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

12



W odpowiedzi na zapytanie  Radnego – Pana Piotra Brzeckiego w sprawie ścianki 

wspinaczkowej  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz  Mieroszowa  informując,  że  jest  

to  zadanie  wynikające  ze  współpracy  z  partnerem  Republiki  Czeskiej  z  Gminą 

Mezimesti.  W ramach ustaleń,  które zostały przeprowadzone pomiędzy partnerami 

Gmina Mezimiesti złożyła wniosek do mikro projektów jeżeli chodzi o zwiększenie 

oferty turystycznej na obiekcie basenowym o park linowy, natomiast ze strony gminy 

zostało  zaproponowane  uatrakcyjnienie  hali  poprzez  wykonanie  ściany 

wspinaczkowej.  To  zadanie  dotyczy  mikro  projektu,  którego  koszt  zamyka  

sięw kwocie 147 000zł. Jest to zadanie dofinansowywane z Europejskiego Funduszu 

Regionalnego w wysokości 85%, 10% z rezerwy budżetu państwa i 5 % po stronie 

wnioskodawcy. Udział gminy w tym zadaniu to 7 350zł. Wniosek do mikro projektu 

złożyło  również  Mieroszowskie Centrum Kultury o dofinansowanie imprez w roku 

2012 również w partnerstwie z gminą Mezimesti.

Na prośbę  Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie uzupełnienia dziury przy

ul.  Dąbrowszczaków  w  Mieroszowie  odpowiedzi  udzielił  Burmistrz  Mieroszowa, 

informując,  że  ten  temat  został  zlecony  służbom  drogowym  ale  doraźnie  dziura 

zostanie zasypana.

Ad.17.Wolne wnioski, informacje, apele.

Przewodniczący  Rady poinformował  o  korespondencji,  która  wpłynęła  do  Biura 

Rady w okresie miedzysesyjnym tj. :

-  Pismo z Ministerstwa Kultury  i  Dziedzictwa Narodowego w sprawie przyznania 

Fundacji  INSITU  kwoty 200tys.  zł  na pokrycie  kosztów zadania pn.  Sokołowsko 

dawne sanatorium budowla IX wieku.

-  Pismo  Ministerstwa  Spraw Wewnętrznych  i  Administracji  w  sprawie  wyrażenie 

opinii Rady Miejskiej w Mieroszowie o sprawie przywrócenia Wałbrzychowi statusu 

miasta na prawach powiatu.

-  Informacja  o  stanie  zadań  oświatowych  realizowanych  w  Gminie  Mieroszów 

realizowanych w roku szkolnym 2010/ 2011.
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- Pismo mieszkańców wspólnoty przy ul. Dąbrowszczaków 25a dotyczące 

Wszystkie pisma są dostępne do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.

Radna  –  Pani  Justyna  Pichowicz zwróciła  się  z  prośbą  o  przesyłanie  Radnym 

materiałów drogą elektroniczną.

Przewodniczący Rady poinformował,  że jest  to  możliwe  po ujęciu  odpowiedniego 

zapisu  w  Statucie.  Jeżeli  zajdzie  taka  potrzeba  to  do  końca  roku  zostanie 

przygotowany projekt uchwały wprowadzający tą zmianę.

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z prośbą o to, aby zwrócić się do Rady 

Powiatu  z  pismem  o  przedstawienie  konsekwencji  wynikających  ze  zmian 

administracyjnych, które będą następstwem połączenia powiatów i podjęcie decyzji  

na postawie materiałów, które zostaną przekazane Radzie.

Ad.18.Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej w Mieroszowie.

Protokołowała :

Agnieszka Podgórska 
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